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Short Bio (English)
Tony Ann is a Canadian pianist and composer blending classical precision with modern emotion. With over 1 billion views, 300 million streams, and more than 6 million followers, he’s become a leading voice in contemporary piano music. His sold-out world tour has included iconic venues like the Olympia in Paris and London’s Barbican, and he is a 2025 JUNO Awards nominee. On October 17, 2025, Tony appears as the sole feature on global superstar Lang Lang’s new album “Piano Book 2,” performing a four-hands version of his diamond-certified single “ICARUS.” In 2026 he returns to Europe’s most beautiful stages.

Full Bio (English)
Tony Ann is a virtuoso solo pianist who seamlessly blends contemporary and classical styles. A harmony connoisseur, he pushes the boundaries of neoclassical and popular music, crafting emotionally rich compositions that explore the full range of the piano’s 88 keys.
With over 1 billion views, 300 million streams, and more than 6 million followers, Tony has captivated a global audience and inspired a new generation through his viral “#playthatword” series and his acclaimed EP trilogy—EMOTIONALLY BLUE, ORANGE, and RED—released with Decca Records France (Universal Music Group). His album 360 further showcases the breadth and depth of his artistry. He is also widely recognized for his songwriting with The Chainsmokers, co-writing the U.S. platinum singles “Sick Boy” and “Call You Mine.”
Tony recently celebrated the 100th concert of his world tour, which continues to sell out venues across the globe—from Helsinki to Kuala Lumpur, Chicago to Melbourne, São Paulo to Bilbao. In 2024, he received multiple standing ovations at sold-out performances in prestigious venues such as the Olympia in Paris and the Barbican in London. He will soon become only the third Western artist—after Ibrahim Maalouf and Jacob Collier (both Grammy-nominated)—to perform at Mumbai’s prestigious NMACC, one of the most stunning concert halls in India.
On October 17, 2025, Tony is the only featured guest on global icon Lang Lang’s new album “Piano Book 2,” joining him for a four-hands performance of Tony’s own “ICARUS.” The single has surpassed 50 million streams (excluding France) and earned diamond certification, cementing its impact worldwide. In recognition of his rising influence, Tony was nominated for Breakthrough Artist or Group of the Year at the 2025 JUNO Awards.
Looking ahead, Tony makes a major return to Europe’s most beautiful stages in 2026. Praised by the press—Les Échos called him “the new piano star”—Tony Ann continues to expand his musical universe while forging a singular path in contemporary piano music.
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TONY ANN – Biographie Courte (Français)
Tony Ann est un pianiste et compositeur canadien qui marie précision classique et émotion moderne. Avec plus de 1 milliard de vues, 300 millions d’écoutes et plus de 6 millions d’abonnés, il s’impose comme une voix majeure du piano contemporain. Sa tournée mondiale à guichets fermés est passée par des salles emblématiques comme l’Olympia (Paris) et le Barbican (Londres), et il est nommé aux JUNO Awards 2025. Le 17 octobre 2025, Tony est le seul invité sur le nouvel album de la star mondiale Lang Lang, « Piano Book 2 », où ils interprètent à quatre mains son titre certifié diamant « ICARUS ». En 2026, il fera son grand retour sur les plus belles scènes d’Europe.

TONY ANN – Biographie complète (Français)
Tony Ann est un pianiste soliste virtuose qui mêle avec aisance les langages contemporain et classique. Véritable orfèvre de l’harmonie, il repousse les frontières du néoclassique et de la pop en composant des œuvres denses en émotion, explorant toute la palette des 88 touches du piano.
Avec plus de 1 milliard de vues, 300 millions d’écoutes et plus de 6 millions d’abonnés, Tony a conquis un public mondial et inspiré une nouvelle génération grâce à sa série virale « #playthatword » et à sa trilogie d’EP — EMOTIONALLY BLUE, ORANGE et RED — parus chez Decca Records France (Universal Music Group). Son album 360 met en lumière l’amplitude émotionnelle et stylistique qui définit son art. Il est également reconnu pour son travail d’auteur-compositeur avec The Chainsmokers, co-signant les singles américains certifiés platine « Sick Boy » et « Call You Mine ».
Tony a récemment célébré le 100ᵉ concert de sa tournée mondiale, qui affiche complet aux quatre coins du globe — d’Helsinki à Kuala Lumpur, de Chicago à Melbourne, de São Paulo à Bilbao. En 2024, il a reçu de multiples standing ovations lors de concerts complets dans des salles prestigieuses telles que l’Olympia (Paris) et le Barbican (Londres). Il deviendra bientôt seulement le troisième artiste occidental — après Ibrahim Maalouf et Jacob Collier (tous deux nommés aux Grammy Awards) — à se produire au prestigieux NMACC de Mumbai.
Le 17 octobre 2025, Tony est l’unique invité du nouvel album de l’icône mondiale Lang Lang, « Piano Book 2 », pour une version à quatre mains de « ICARUS ». Ce titre, certifié diamant et totalisant plus de 50 millions d’écoutes (hors France), confirme sa portée internationale. En 2025, il est nommé aux JUNO Awards (Révélation de l’année — artiste ou groupe), étape marquante de sa reconnaissance par l’industrie.
À l’horizon 2026, Tony opérera un retour majeur sur les plus belles scènes d’Europe. Encensé par la presse — Les Échos l’a qualifié de « nouvelle star du piano » — Tony Ann continue d’élargir son univers musical et de tracer une voie singulière dans le piano contemporain.

https://www.tonyann.com/
https://www.instagram.com/tonyannnn/
https://www.tiktok.com/@tonyannn

